
 

 

 

ZAPISNIK 

6. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Osek-Vitovlje, ki je bila 14. decembra 2015 v  

sejni sobi Krajevne skupnosti Osek –Vitovlje, s pričetkom ob 20:30 uri. 
 

Sejo je vodil Franc Živec, predsednik Sveta KS Osek-Vitovlje. 

 

Prisotni člani Sveta KS Osek-Vitovlje: 

Franc Živec, Dominik Ličen, Anton Peršič, Anja Košuta, Milivoj Gorup, Silva Pelicon, in 

Jožef Čermelj. 

 

Dnevni red 

1. Pregled in potrditev zapisnika 5. redne seje in 3. izredne seje 

2. Predlog za možnost nabave defibrilatorja-pogovor 

3. Izdaja glasila KS in čestitke ob novem letu 

4. Ureditev evidenc za pokopališči 

5. Razno  

- poročilo predsednika in članov sveta o opravljenih delih 

- pobude in vprašanja 

 

1. točka dnevnega reda – pregled in potrditev zapisnika 5. redne seje in 3. izredne 

seje. 

 

      Svet KS soglasno potrdi zapisnik 5. redne seje in 3. izredne seje. 

 

2. točka dnevnega reda - predlog za možnost nabave defibrilatorja-pogovor. 

 

Namero o nabavi defibrilatorja in prošnjo za donacije objavimo na spletni strani KS 

Osek – Vitovlje  in v glasilu KS, ki ga bomo pred novim letom poslali krajanom na 

dom. 

 

3.  točka dnevnega reda - Izdaja glasila KS in čestitke ob novem letu 

V glasilu KS:                 

 -  opravljena dela in načrti za prihodnost,  

 -  namera o nabavi defibrilatorja in povabilo k donacijam, 

 - najem parcele ob stari šoli v Oseku, 

 - pokopališki red, 

 - navodila, kako pravilno ločevati odpadke, 

             - božično novoletno voščilo, 

             -  članek o arhitektu in urbanistu Maksu Fabianiu (napiše Simon Kerševan). 

 

4. točka dnevnega reda - Ureditev evidenc za pokopališči 

- Dominik Ličen in Jožef Čermelj sta popisala in izmerila grobove.  Označila sta tiste, 

ki se ne ujemajo z napisano širino v katastru.  

- Na pokopališču pri sv. Luciji je potrebno nabaviti nov lijak. 

 



 

5. točka dnevnega reda – Razno  

  

- Kanalizacija v Vitovljah / Užičah je popravljena. Spoji kjer je puščalo so zakrpani. 

- Podano je bilo mnenje, da javna luč v Dolenjah gori brez potrebe in da na tistem mestu 

ni potrebna. 

- Podan je bil predlog, da bi v ovinku, pri Palacjevih v Vitovljah, načrtovali ograjo. 

- Izražena je bila želja, da se ponovno pripelje kontejner v Dolenje. 

 

 

 

Seja je bila zaključena ob 22.30 uri.                                                             

Zapisnikar:                                  Predsednik sveta: 

Anja Košuta                                                                                                            Franc Živec 


